
Skolebestyrelsesmøde den 20. februar 2025: Dagsorden og referat 
 

Husk formøde for forældrevalgte bestyrelsesmedlemmer kl. 16-17 i personalerummet. 

Sted: Personalerummet 

Tidspunkt: kl. 17-19 

Referent:  

Deltagere: Mette, Theis Lea, Carina, Martin, Steen, Pia, 

Frederikke, Charlotte, Karsten, Lisbeth 

Afbud: Christina, Sofie, Karin Trine, Gustav 

Fraværende: 

Dagsorden  Tid Referat 

1 Valg af ordstyrer (B) 

 

1 

min 

Mette 

2 Godkendelse af dagsorden (B) 

 

1 

min 

Godkendt 

3 Regnskab 2024 (O / D) 

 

10 

min 

Skolens budget for 2025 gennemgås. Budgettet er lidt 

mindre end sidste år, da der kun forventes at blive en 

børnehaveklasse i det kommende skoleår. Der er lige nu 

fokus på en omorganisering af ressourceklasserne, hvorfor 

der arbejdes på en sagsfremstilling til et budgetønske om 

ekstra midler hertil. 

4 Skolens budget 

- Hvordan kan vi have en 
dialog om hvad 
skolebestyrelsen vurderer 
er god brug af skolens 
budget? 

 

Læs gerne: 

https://www.skole-

foraeldre.dk/artikel/skolens-budget  

 

20 

min 

SB ønsker mere indsigt i budgettet for 2026, og det aftales 

at der gives en kort orientering på møderne om nyt vedr. 

budget.  

5 Opstart på arbejdsgruppen til 

kommunikation mellem skole og 

hjem (D) 

- Hvem er med i gruppen 
fra skolen? 

- Hvem af de 
forældrevalgte er med? 

- Tovholder? 
 

10 

min 

Der skal sidde en fra ledelsen i gruppen, 2 lærere og en 

forældrerepræsentant fra henholdsvis indskolingen og 

udskolingen. 

De to lærerrepræsentanter skal udpeges og det skal 

afklares hvem fra ledelsen, der er tovholder for gruppen. 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/skolens-budget
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/skolens-budget


6 Godkendelse af princip for skole-

hjem-samtalen (B)  

 

Se bilag  

 

NB. Lærerne vender princippet på 

møde den 19. februar, og Karsten 

har eventuelle kommentarer 

derfra med på 

skolebestyrelsesmødet. 

 

10 

min 

Der var på det sidste fællesmøde opbakning fra 

lærerkollegiet til at principperne for skole -hjem samtalerne 

offentliggøres som de foreligger lige nu.  

Det er et ønske at principperne tages op på et senere 

tidspunkt til revision og eventuel nytænkning. 

Principperne er vedtaget. 

 

7 Tilsyn: Trivselsforældre (D) 

- Hvilke undersøgelser skal 
vi have sat i gang ifm. 
tilsyn af vores 
trivselsforældrekoncept? 

- Koncept skal omformes til 
princip – Lea tegner og 
fortæller. 

 

20 

min 

SB ønsker at evaluere samarbejdet med de nye 

trivselsforældre, hvordan oplever lærerne at samarbejdet 

fungerer i praksis. Der gennemføres en proces på et  

kommende fællesmøder, hvor lærerene vil blive spurgt og 

der kommer så en tilbagemelding som præsenteres for SB. 

SB holder i juni et sparringsmøde med trivselsforældrene, 

hvor gode ideer til aktiviteter og tiltag drøftes. 

8 Meddelelser (O) 

 Elevrådet 

 Skolens leder 

 Medarbejderudvalget 

 SFO 

 Formand 
 

20 

min 

Elevrådet: 

Elevrådet holder lørdag den 22/2 loppemarked og der er 

dags dato solgt 19 stande. 

 

Skolens leder: 

Karsten har været i dialog med KL om ø-problematikken i 

forhold til nedlæggelse af 10 klasse.  

Karsten er blevet kontaktet af en journalist fra Folkeskolen, 

der vil skrive en artikel om problematikken for ø- 

kommunerne. 

 

Steen ønsker punktet uddannelsesreform på som fast punkt 

på SB møderne fremadrettet. Det tages op når der er nyt. 

 

Det er på sidste fællesmøde blevet besluttet at lave en 

forsøgsordning med en ny opdeling af afdelingerne, da 

grupperne opleves for store. Frem til efterårsferien prøver vi 

at lave tre afdelinger: 0-3 klasse, 4-6 klasse og 7-10 klasse. 

Der var stor opbakning til forslaget blandt de ansatte. 

 

Marstal skole har overvejelser om at søge puljen ”Mad i 

skolen”, men man er nødt til at læse ind i betingelserne for 



ansøgning inden der tages endelig stilling til om skolen 

søger midler, da vi er usikre på om vi kan opfylde 

betingelserne. 

 

I den kommende uge tager skolens ledelse, AMR (lærer), 

Pedel, Børn- og Ungechef, en enkelt fra teknisk afdeling på 

inspirationstur til Svendborg, Middelfart og Odense for at se 

på andre skoler. Der kigges primært på skolerenoveringer 

og faglokaler. 

 

Medudvalg: 

Der har ikke været afholdt møde siden sidste SB møde. 

 

SFO: 

I SFOen afholdes der lige nu en stor skakturnering, hvor 

rigtig mange børn deltager. Der er gang i 

fastelavnsaktiviteterne. I den nyligt afholdte vinterferie var 

der mange børn der udeblev på trods af at de var tilmeldt 

heldagspasning. Der henstilles til i det næste nyhedsbrev, 

at forældrene strammer op på dette område, da det 

medfører et stort ressourcemæssigt spild af personaletimer. 

 

Formand: 

Clara har orlov fra SB, Martin varetager opgaven. 

Kathrina har ønsket at stoppe og Sofia har overtaget 

posten. 

Karin Jonge har søgt orlov og erstattes af Trine. 

Christina M er nu tilbage som den eneste suppleant. 

 

 

SB ønsker en dato liste over kommende elevrådsmøder, 

samt en elevrådsevaluering ved næst sidste elevrådsmøde 

inden sommerferien. 

 

Der har været afholdt møde på Friskolen med de to ledere, 

formænd og næstformænd for at optimere samarbejdet og 

styrke den gode relation skolerne imellem. 

 

Penille R. Bolding og Maria Brygger har været på en 

national alkoholkonference og ønsker at få foretræde for SB 



ved næste møde til en snak om evt. at skubbe 

konfirmationsalderen. 

Fremadrettet skal der meldes afbud til Louise dagen før 

med mindre der er tale om akut sygdom. 

9 Eventuelt 

 

5 

min 

Intet 

 

 

 

 

 


